



Government
of Canada

Trade Commissioner
Service

Gouvernement
du Canada

Service des
délégués commerciaux

Trade Commissioner Service

UNCLASSIFIED | NON CLASSIFIÉ

Canada

Webinar

Canadian Tunnel Technologies Delegation to India 2025 and Tunneling Asia Conference 2025 10:00 AM EDT, Thursday, 4 September 2025

The Canadian Trade Commissioner Service invites you to join a webinar on the Canadian Tunnel Technologies Delegation to India that will take place this December.

Join industry experts to explore opportunities in India's tunneling infrastructure sector and hear from a leading international company about their business experience in India. Learn how the Trade Commissioner Service supports Canadian companies in advancing their commercial interests in India.

Webinar Highlights

- Insights into the Indian tunneling sector
- Details of the Canadian Tunneling Technologies Delegation to India in December 2025
- Details of the Tunneling Asia Conference 2025 in New Delhi
- Information about support provided by the Canadian Trade Commissioner Service

If you are a Canadian company with expertise in the following areas and more, come participate:

- EPC & Contractors
- Geophysical investigations
- Seismology
- Slope stabilization
- Handy/portable equipment
- Grouting chemicals
- Specialized Products & Services
- Design, Engineering and Consulting
- BIM, AI in preparation & operation of tunnels
- Sustainable solutions in building & tunnel maintenance
- Tunnel light, ventilation, and fire safety solutions
- Instrumentation & maintenance technology
- Steel for cable trays/ support structures
- Non-destructive technologies

If you are interested to present a paper / case study at Tunneling Asia Conference 2025 and to know more about the India market, please contact:

Ms. Paayel Kalra, Trade Commissioner (Paayel.kalra@international.gc.ca)

RSVP for webinar at: Atul Kumar, Trade Coordinator (Atul.Kumar@international.gc.ca)



Webinaire

de la délégation canadienne des technologies des tunnels en Inde 2025 et la Conférence sur les tunnels en Asie 2025 10:00 AM EDT, Jeudi, 4 Septembre 2025

Le Service des délégués commerciaux du Canada vous invite à participer au webinaire sur la délégation canadienne des technologies des tunnels en Inde 2025.

Rejoignez des experts du secteur pour explorer les opportunités du secteur indien des infrastructures de tunnels et découvrez le témoignage d'une entreprise internationale de premier plan sur son expérience en Inde. Découvrez comment le Service des délégués commerciaux aide les entreprises canadiennes à promouvoir leurs intérêts commerciaux en Inde.

Faits saillants du webinaire

- Aperçu du secteur indien des tunnels
- Détails de la délégation canadienne des technologies de creusement de tunnels en Inde en décembre 2025
- Détails de la conférence Tunneling Asia 2025 à New Delhi
- Soutien du Service des délégués commerciaux du Canada

Si vous êtes une entreprise canadienne possédant une expertise dans les domaines suivants et plus encore, venez participer :

- EPC et entrepreneurs
- Investigations géophysiques
- Sismologie
- Stabilisation des pentes
- Équipement pratique/portable
- Produits chimiques de jointoiment
- Produits et services spécialisés
- Conception, ingénierie et conseil
- BIM, IA dans la préparation et l'exploitation des tunnels
- Solutions durables pour l'entretien des bâtiments et des tunnels
- Solutions d'éclairage, de ventilation et de sécurité incendie pour tunnels
- Technologie d'instrumentation et de maintenance
- Acier pour chemins de câbles/structures de support
- Technologies non destructives

Si vous souhaitez présenter un article / une étude de cas à la conférence Tunneling Asia 2025 et en savoir plus sur le marché indien, veuillez contacter :

Ms. Paayel Kalra, Déléguée Commerciale : (Paayel.kalra@international.gc.ca)

RSVP pour le webinaire à :

Mr. Atul Kumar, Coordinateur commercial : Atul.Kumar@international.gc.ca